

# **Kesunyian Kitab Suci**

**Randolph Dunn**



Institut Pengetahuan Alkitab Antarabangsa

#### Kenyataan Presiden

Kami mengesyorkan agar anda mempelajari Bible anda untuk menentukan ketepatan apa yang dinyatakan dalam pelajaran ini atau daripada mana-mana sumber lain. "Komentari" yang dibentangkan dalam pelajaran International Institute of Biblical Knowledge (IBKI) adalah pendapat pengarang atau penyusun. Pendapat sering mendapat laluan mereka ke dalam pelajaran audio, video, dan cetakan, serta ulasan Alkitab; dan, dalam ajaran pendakwah, pendeta, pendeta, imam atau rabbi.

Anda harus sentiasa mengesahkan semua komen, pendapat dan ajaran ini kerana adalah tanggungjawab ANDA untuk mencari, mengetahui dan melakukan kehendak Tuhan. Untuk menyemak kebenaran mana-mana pengajaran, baca terjemahan Bible yang berbeza, dan rujuk kamus dan leksikon Bible untuk mempelajari makna perkataan atau frasa yang tidak dikenali. Berhati-hati dengan sebarang definisi kamus, kerana kamus memberikan makna perkataan dan frasa daripada bahasa asal kepada penggunaan semasa. Makna perkataan dan frasa juga berubah mengikut peredaran masa. Juga, beberapa perkataan Yunani boleh diterjemahkan kepada satu perkataan, yang boleh memutarbelitkan makna asal. Izinkan Tuhan berbicara kepada anda dari Firman Kudus-Nya seperti yang tertulis dalam Alkitab.

IBKI memberikan kebenaran untuk memuat turun dan mengeluarkan semula bagi tujuan bukan komersial pelajaran secara keseluruhannya tanpa perubahan atau bayaran.

Randolph Dunn, Presiden

Hubungi kami: [vinay\\_coc@rediffmail.com](mailto:vinay_coc@rediffmail.com)

Laman web: [www.thebibleway.net/IBKIMalay.html](http://www.thebibleway.net/IBKIMalay.html)

## Kesunyian Kitab Suci

### Isu - Adakah Diam Melarang atau Membenarkan

Adakah kekurangan sebarang arahan Bible; (Biblical Silence) memperuntukkan sebarang amalan atau ajaran? Tertullian (kira-kira 150-225) mengajar bahawa "apa-apa yang tidak diajar dalam Bible tidak boleh diamalkan." Luther menyokong -- "Apa yang tidak bertentangan dengan Kitab Suci adalah untuk Kitab Suci, dan Kitab Suci untuknya." Zwingli berpendapat bahawa apa-apa "yang tidak diperintahkan atau diajar dalam Perjanjian Baru harus ditolak tanpa syarat" dan yang lain mengajar apa-apa yang tidak dilarang boleh diamalkan.

### Respon

Kenyataan-kenyataan oleh Tertullian, Luther dan Zwingli tidak semuanya boleh menjadi apa yang Tuhan kehendaki kerana ia adalah pandangan yang bertentangan. Jelas sekali apabila Tuhan telah berfirman, Dia sama ada melarang (menghukum) atau membenarkan (menyuruh) sesuatu amalan. Adalah betul untuk mengatakan apa sahaja yang dinyatakan dalam arahan mengecualikan apa-apa lagi berkaitan dengan apa yang ditentukan. Jika ini tidak benar maka di bawah Perjanjian Baru tidak akan ada ruang bagi seseorang untuk mengusahakan keselamatannya dalam ketakutan dan gementar.

Tidak ada yang berguna dan tidak akan ada ruang untuk kepercayaan, iman atau cinta. Ini akan meninggalkan keselamatan seseorang untuk dicapai dengan mematuhi semua perintah-Nya dengan sempurna, dan menjadi seperti Perjanjian Lama dalam memelihara keperluannya.

Hari ini sama seperti zaman "bapa-bapa gereja" ramai orang bersetuju dengan Tertullian manakala yang lain tidak bersetuju. Kedua-dua pandangan yang bertentangan tidak boleh secara logiknya sah. Kewaspadaan yang tinggi mesti dilakukan dalam menyelidik, menganalisis dan membuat kesimpulan tentang apa yang Tuhan ada atau belum ditentukan.

Contoh berikut harus membantu menjelaskan perbezaan dalam menghendaki, melarang atau berdiam diri.

1. Jadikanlah dirimu sebuah bahtera dari kayu gopher (cypress) ... kini Nuh melakukan segala-galanya seperti yang diperintahkan Tuhan kepadanya. (Kejadian 7:14, 22) Apakah salahnya menggunakan kayu oak?

**Allah tentukan** jadi Nuh membina bahtera daripada kayu yang ditentukan Tuhan. Tiada jenis lain boleh digunakan.

2. Tuhan berfirman kepada Musa ... dia (Harun) harus mengambil pedupaan yang penuh dengan bara api dari mezbah di hadapan Tuhan ... Nadab dan Abihu anak-anak Harun mengambil pedupaan mereka, meletakkan api, bukan api dari mezbah seperti yang dikehendaki Tuhan, ke dalamnya dan menambahkan kemenyan dan mereka mempersembahkan api yang tidak dibenarkan, atau aneh, di hadapan Tuhan yang bertentangan dengan perintah-Nya. (Imamat 16:12, 10:1) Mengapakah Nadab & Abihu dikutuk?

Nadab dan Abihu masing-masing meletakkan api dalam pedupaan mereka dan meletakkan kemenyan di atasnya, tanpa izin, bukan yang ditentukan, api. Tuhan menyatakan bahawa bara api untuk pedupaan akan datang dari mezbah di hadapan Tuhan.

3. Paulus mendapat penglihatan tentang seorang lelaki Macedonia berdiri dan memohon kepadanya, "Pergilah ke Macedonia dan tolonglah kami." ... Dari Troas kami berlayar dan berlayar ... kami pergi ke Filipi, sebuah jajahan Rom dan kota terkemuka di daerah Macedonia itu. (Kis. 16:9, 11-12) Bolehkah Paulus pergi ke Macedonia dengan cara lain selain berlayar?

Paul berlayar dari Troas ke Macedonia Tuhan tidak menentukan bagaimana untuk pergi [tiada yang dikatakan jadi Alkitab senyap] jadi apa-apa cara pengangkutan dibenarkan dan tidak ada yang dilarang. Tetapi dia dikehendaki pergi.

4. "Sesiapa yang percaya dan dibaptis akan diselamatkan" (Markus 16:15).  
"Bangunlah dan berilah dirimu dibaptis, dan hapuskanlah dosamu dengan berseru kepada nama-Nya" (Kisah Para Rasul 22:16).

Petrus menyatakan "...Kesabaran Tuhan menanti pada zaman Nuh, sementara bahtera itu sedang disediakan, di mana beberapa orang, iaitu lapan orang, telah dibawa dengan selamat melalui air. "... Pembaptisan, yang sepadan dengan ini, sekarang menyelamatkan kamu, bukan sebagai menghilangkan kotoran dari tubuh, tetapi sebagai permohonan kepada Tuhan untuk hati nurani yang baik, melalui kebangkitan Yesus Kristus." (1 Petrus 3:21) Mengapakah bayi atau kanak-kanak patut atau tidak patut dibaptiskan?

Pembaptisan bayi telah diamalkan selama bertahun-tahun. Pembaharu radikal dan Pemulih menolaknya sebagai tidak dibenarkan dalam Alkitab. Tuhan mengecualikan pembaptisan mereka dengan menyatakan orang percaya akan dibaptiskan sambil berseru kepada Tuhan; iaitu, memohon kepada Tuhan untuk mengampuni dengan mati kepada kehidupan berdosa, dan dikuburkan ke dalam Kristus, melalui pencelupan, pembaptisan.

### **Kesimpulan:**

Apabila Tuhan berfirman, Dia sama ada menghendaki seseorang melakukan sesuatu tindakan atau menahan diri daripada melakukan sesuatu tindakan.

Apabila Dia belum berbicara seseorang mesti membuat penilaian berdasarkan pemahamannya tentang apa yang Tuhan kehendaki tanpa melanggar hati nurani mereka. Pemahamannya mungkin cacat kerana kekurangan kajian, kelemahan manusia, beberapa jenis berat sebelah atau dengan mengutamakan diri sendiri; cth, kemasyhuran, kekayaan, kehormatan, mendahului keinginan untuk menyenangkan Tuhan.

Tiada siapa yang mempunyai pemahaman yang sempurna tentang kehendak Tuhan; jika dia melakukannya, dia akan menjadi Tuhan. Malah, lebih banyak seseorang mengkaji lebih besar kebarangkalian mereka akan menyemak, mengubah atau mengubah sedikit sebanyak pemahaman sebelumnya. Begitulah sifat pemerolehan ilmu.

Yesus memberitahu murid-murid-Nya "Sekarang Aku pergi kepada Dia yang telah mengutus Aku, tetapi tiada seorang pun di antara kamu yang bertanya kepada-Ku, 'Ke mana kamu hendak pergi?' Kerana Aku telah mengatakan perkara-perkara ini, kamu berdukacita. Tetapi Aku berkata kepadamu: Sesungguhnya untuk kebaikan kamu, Aku pergi. Jikalau Aku tidak pergi, Penasihat itu tidak akan datang kepadamu, tetapi jika Aku pergi, Aku pergi. akan mengutus dia kepadamu. Apabila dia datang, dia akan menginsafkan dunia akan kesalahan tentang dosa dan kebenaran dan penghakiman: tentang dosa, kerana manusia tidak percaya kepada-Ku; berkenaan dengan kebenaran, kerana Aku pergi ke Bapa, di mana kamu tidak dapat melihat Aku lagi, dan mengenai penghakiman, sebab raja dunia ini sekarang telah dihukum. Banyak lagi yang harus Kukatakan kepadamu, lebih dari yang dapat kamu tanggung sekarang" (Yohanes 16:5-12). .

Paulus menulis kepada jemaat di Korintus "Saudara-saudara, aku tidak dapat menyebut kamu sebagai orang yang rohani, tetapi sebagai orang duniawi – hanya bayi dalam Kristus. Aku memberi kamu susu, bukan makanan pejal, kerana kamu belum bersedia menerimanya. Sesungguhnya, kamu masih belum bersedia" (1 Korintus 3:1-2) dan kepada orang Roma "iman timbul dari mendengar berita, dan berita yang didengar adalah apa yang Kristus katakan (Roma 10:17).

Oleh itu, apabila ilmu seseorang bertambah, maka hendaklah imannya dan apabila iman dan ilmu bertambah, pemahamannya akan berubah.

Para rasul memberi amaran tentang masa apabila orang akan berpaling daripada doktrin yang sihat dan mengikut keinginan mereka sendiri. Ini terbukti melalui surat-surat Yohanes kepada gereja-gereja di Asia.

Pada tahun-tahun selepas era kerasulan (selepas 100 AD) tulisan-tulisan "bapa-bapa gereja" mula mengikut pendapat mereka sendiri berdasarkan kesimpulan yang salah tentang keheningan Alkitab yang tidak memerlukan atau melarang tindakan. Selama bertahun-tahun ajaran dan amalan mereka menjadi sangat buruk atau rosak sehingga para sarjana Bible Katolik menolak amalan dan ajaran Gereja Katolik dengan risiko nyawa dan mata pencarian. Ada yang hanya mahu memperbaharui beberapa amalan terburuk dan bukannya kembali sepenuhnya kepada Bible untuk semua ajaran dan amalan.

Anda mungkin mendapati pelajaran [thebiblewayonline.com](http://thebiblewayonline.com) berikut menarik

- Pengajaran & Amalan berikutan Kebangkitan Kristus
- Menyusun dan Menterjemah Alkitab

**Komen:**

1. Keselamatan seseorang tidak boleh bergantung pada tafsiran peribadi orang lain. Mereka mesti tekun mempelajari Firman Tuhan untuk mencapai pemahaman mereka sendiri.
2. Apabila Tuhan berfirman, Dia sama ada mengharuskan atau melarang sesuatu perbuatan.
3. Lebih banyak seseorang mengkaji lebih besar kebarangkalian dia akan menyemak semula, atau mengubah pemahaman sebelumnya; begitulah sifat pemerolehan ilmu.
4. Tafsiran peribadi seseorang terhadap kitab suci apabila tiada yang dinyatakan tidak boleh dipaksakan kepada orang lain sebagai ujian persekutuan. Tuhanlah yang meletakkan seseorang ke dalam Kristus dan ke dalam persekutuan-Nya.
5. Para rasul memberi amaran bahawa orang akan berpaling dari ajaran yang benar dan mengikuti keinginan mereka sendiri.

soalan

Kesunyian Bible tentang ajaran atau doktrin

- a. \_\_\_ Memerlukan pengajaran untuk diterima
- b. \_\_\_ Menghalang doktrin daripada dipercayai atau diamalkan
- c. \_\_\_ Membenarkan penerimaan dan tindakan tanpa melanggar hati nurani



# Institut Pengetahuan Alkitab Antarabangsa



Randolph Dunn, Presiden - Roberto Santiago, Dekan  
thebiblewayonline.com

## Kursus 1 - Pesan Tuhan

[Bagaimana Semuanya Disini?](#)  
[Lelaki Yang Adalah Tuhan](#)  
[Kristus - Misteri Tuhan](#)  
[Mitos Tentang Tuhan](#)  
[Dari Hidup hingga Mati - Manusia fana](#)  
[Penebusan Terancang](#)  
[Mesej Injil](#)

## Kursus 2 - Ketaatan Kepada Kristus

[Masa Sebelum Kristus](#)  
[Masa Kristus di Bumi](#)  
[Masa Selepas Kristus](#)  
[Akhir Zaman di Bumi](#)  
[Masa untuk Memutuskan](#)  
[Dari Kematian Melalui Salib Kepada Kehidupan](#)  
[Mitos tentang Pengampunan](#)  
[Pembaptisan ke dalam Kristus](#)

## Kursus 3 -Hidup Baru Dalam Kristus

[Kerajaan Bukan Buatan Tangan](#)  
[Hamba Di Kerajaan](#)  
[Prinsip Pertama Kristus](#)  
[Balu dan Orang Lain Yang Memerlukan](#)  
[Susu Rohani](#)  
[Hidup Merdeka](#)  
[Mitos Kesengsaraan](#)  
[Mesej Daripada Surat-surat](#)  
[Sembah Tuhan Dalam Roh dan Kebenaran](#)

## Kajian untuk Ulama Alkitab

[Bible yang digariskan](#)  
[Alkitab diringkaskan](#)  
[Jenis dan Metafora](#)

## Kursus 4 - Berkembang Dalam Kristus

[Yesus dari Nazaret](#)  
[Kehidupan Kristus](#)  
[Bersatu dalam Kristus](#)  
[Mitos tentang Sakit](#)  
[Badan, Jiwa, Roh - Ke Mana Mereka Pergi Apabila Anda Mati?](#)  
[Perkahwinan dan Perceraian](#)  
[Sabat Tuhan](#)  
[Penciptaan sebelum Penciptaan Kejadian Ibrani](#)

## Kursus 5 - Kematangan Dalam Kristus

[Pengajaran Daripada Salib](#)  
[Proses Pembinaan Semula Tuhan](#)  
[Soalan Terhebat Pernah Ditanya](#)  
[hidupUntuk Satu Sama Lain Dalam Kristus](#)  
[Menjalani Kehidupan Maksimum](#)  
[Janji Kini dan Selamanya](#)  
[Lelaki Sejati adalah Lelaki Bertuhan](#)  
[Kata-kata Indah Kehidupan](#)

## Kursus 6 - Menjadi Cendekiawan Bible

[Bayang-bayang, Jenis, dan Nubuatan](#)  
[Roh Kudus](#)  
[Daniel](#)  
[Wahyu Yesus Kristus](#)  
[Kesunyian Kitab Suci](#)  
[Pengajaran & Amalan Dari 100 Masihi hingga 1500 Masihi](#)  
[Pembaharuan atau Pemulihan](#)  
[Menyusun dan Menterjemah Alkitab](#)  
[Amalan Gereja Hari Ini– Kitab Suci atau Tradisi?](#)

[Genealogi Yesus - Sebuah Carta](#)

Institut Pengetahuan Bible Antarabangsa mempunyai pautan ke bahasa lain di thebiblewayonline.com.